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Voorwoord Marjan Kooistra 

Beste GFE-leden,  

Het einde van het jaar nadert rap en dit betekent dat 
we met ons allen weer gaan voornemen om vanaf 
volgend jaar nu echt alles bij te houden, nu echt naar 
elk werkcollege te gaan, maar natuurlijk ook om 
weer bij elke GFE-borrel aanwezig te zijn.  

Stress hierover kun je gelukkig nog eventjes 
loslaten, want het is nu eerst tijd om alweer de 
negende editie van de Out of the Box te lezen. We 
hebben inmiddels al weer een hoop geslaagde 
activiteiten achter de rug waar je nog eventjes van 
kan nagenieten door de verslagen te lezen. Wil je nu 
alvast weten wat er nog allemaal komen gaat, dan 
kijk je gewoon even in de activiteitenkalender 
achterin. Daarnaast zullen professoren Bouwman 
en Poelmann jullie fiscale honger stillen met uiterst 
interessante stukken. Verder is er ook wat 
makkelijker vermaak te vinden in een paar puzzels 
en weetjes.   

Ontzettend bedankt iedereen die heeft 
meegeholpen aan het maken van dit tijdschrift, de 
mooie verslagen van onze leden, bijzondere 
stukken van de docenten maar natuurlijk ook de 
rest van mijn commissie waar ik erg trots op ben: 

Tessa Keizer   Secretaris 
Tessa Smit  Fiscus 
Roan Wassenaar Commissaris Brusselreis 
Fleur Tervooren Commissaris skills-event en 

studiefaciliteiten 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Iedereen alvast fijne kerstdagen, een gelukkig 
nieuwjaar en veel leesplezier gewenst! We zien 
jullie natuurlijk volgend jaar weer bij de vele 
activiteiten die nog komen gaan. 

Marjan Kooistra  
Voorzitter MSF  

 
 
  



Voorwoord Ellen van ’t Klooster 

 
Beste leden der GFE,  

December heeft alweer haar intrede gedaan, de 
feestdagen staan voor de deur, de tweede 
tentamenperiode ligt op de loer en de helft van mijn 
bestuursjaar zit er alweer op. Voordat we de 
vrijheid tegemoet springen naar een welverdiende 
kerstvakantie, aan mij de eer om een stukje te 
schrijven voor alweer de negende editie van de Out 
of the Box.  

Onze aanstelling als bestuur voelt als gisteren, maar 
in de tussentijd hebben zich al tal van activiteiten 
voorgedaan bij de GFE. Na de inhamering werden al 
snel nieuwe commissies gevormd. De 
zomervakantie volgde waarin Cody en ik drie 
weken in Amsterdam verbleven om een bezoek te 
brengen aan onze sponsoren. Het collegejaar werd 
vervolgens in september goed afgetrapt met de 
Nieuwe Ledendag. We begonnen de dag met een 
cocktailworkshop bij de Drie Gezusters. Na de 
nodige cocktails zat de sfeer er al snel goed in bij de 
nieuwe leden en hebben we genoten van een drie-
gangen diner. De avond werd afgesloten in de 
Wolthoorn tijdens de eerste ledenborrel!  
 
Oktober ging van het start met het jaarlijkse 
Algemeen Ledenweekend met als thema ‘Betaal je 
fairshare als militair’. Ook dit jaar hebben we weer 
een bezoek gebracht aan het pittoreske Sneek. De 
eerste avond had de activiteitencommissie voor ons 
een pubquiz in petto. De gemoederen tussen de 
teams onderling liepen hoog op en geen team bleef 
gespaard! Uiteraard werd daarna Sneek onveilig 
gemaakt. De eerste wekkers gingen 
zaterdagochtend al vroeg om zo veel mogelijk 
punten bij elkaar te sprokkelen om Crazy 88 te 
winnen. Vervolgens hebben we alle ins en outs 
geleerd over verschillende biertjes tijdens een 
bierproeverij. De dag werd in stijl afgesloten met 
een bierpongtoernooi.   
In november was het tijd voor ons eerste 
inhoudelijke evenement: de Tax Tour. Na een VTO 
van Bouwman, waarin de door de kantoren 
opgegeven stof werd behandeld, waren 19 
studenten klaargestoomd voor de Tax Tour! Op 19 

november vertrokken we voor vier dagen naar 
Amsterdam waar we een bezoek hebben gebracht 
aan zeven verschillende fiscale kantoren om dieper 
in te gaan op verschillende onderwerpen die tijdens 
onze studie onderbelicht blijven. Naast een 
verrijking van onze fiscale kennis hebben we ook op 
informele wijze kennis mogen maken met de 
deelnemende kantoren. Het was een geslaagde 
week waar ik de Tax Tour-commissie voor wil 
bedanken!  

Vervolgens stond de Kantorendag op de planning. 
Deze vond plaats in het Lumen Hotel in Zwolle. De 
dag bestond uit workshops, individuele gesprekken 
met de kantoren, een drie-gangen lunch, de 
kantorencarrousel en ter afsluiting stond er 
uiteraard een borrel op de agenda. Met tien fiscale 
kantoren, de Belastingdienst en vele studenten 
heeft de Kantorendag-commissie een fantastische 
dag weten neer te zetten, daarvoor dank!   

Gelukkig liggen er nog genoeg GFE-activiteiten in 
het verschiet. Houd daarom onze website, mail en 
Instagram goed in de gaten om geen enkele 
activiteit te missen! Het jaar vliegt voorbij en hoe 
onwennig het ook voelt, wil ik ten slotte nog 
aankaarten dat wij binnenkort alweer op zoek gaan 
naar onze opvolgers.   

Lijkt het jou leuk om volgend jaar aan het roer van 
de GFE te staan en met je bestuursgenoten een 
fantastisch jaar neer te zetten? Schroom dan niet om 
contact op te nemen met iemand uit het bestuur, 
want wij vertellen je er graag alles over! 

Heel erg veel leesplezier toegewenst bij het lezen de 
negende editie van de Out of the Box.  



Namens het 37e bestuur der Groninger Fiscale 
Eenheid,  

Ellen van ‘t Klooster  

Voorzitter  

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

  

Ellen van ’t Klooster   Voorzitter 

Cody Zomerdijk   Commissaris Extern/ Vicevoorzitter 

Jin Koops    Commissaris Intern 

Brigitte Hafkenscheid   Secretaris/ Lof-afgevaardigde 

Tom Woltjes    Fiscus 

 





Tax tour  
Geschreven door Puck Wilmink 
 
De week van 19 tot en met 22 november 
2018 stond voor een aantal eind bachelor- en 
masterstudenten in het teken van de Tax 
Tour. Gedurende deze week werd een 7-tal 
kantoren in de randstad bezocht, 
voornamelijk aan de welbekende Zuidas, om 
een kijkje in de keuken te nemen.  
Alvorens de kantoren bezocht werden, 
moest aangeleverde stof nader worden 
bestudeerd. Dit werd versimpeld tijdens het 
VTO dat onder leiding van Jan Bouwman, ook 
wel bekend van onze vakgroep en diverse 
fiscale bachelor- en mastervakken, werd 
gegeven aan de groep. Op het VTO volgde een 
goed verzorgd 4-gangen diner waarbij de 
studenten elkaar, onder het genot van een 
hapje en drankje, beter leerden kennen. 
 
Op maandagochtend zat een deel van de 
groep om 6 uur ’s ochtends in de trein 
richting Amsterdam. Het deel dat hierbij niet 
aanwezig was, was reeds aanwezig in 
Amsterdam. Om stipt 9 uur ving het 
programma bij het eerste kantoor, Mazars, 
aan. Daar werd een casus behandeld over 
grensoverschrijdende werknemers met 
onder andere een auto van de zaak. Na 
bespreking van de uitwerkingen werd de 
groep een heerlijke lunch voorgeschoteld om 
de ochtend af te sluiten.  
Na het bezoek aan Mazars snelde de groep 
naar The Edge, bekend als kantoorpand van 
Deloitte. Daar troffen we een divers 
programma met onder andere en Q&A met 
een partner en inhoudelijke behandeling van 
DST (Digital Services Tax). Uiteraard werd de 
innerlijke mens niet vergeten en stonden er 
diverse versnaperingen voor ons klaar. Na 
het inhoudelijke deel, waarbij de discussie al 
redelijk op gang kwam, lag de bal bij de 
studenten. Onder leiding van een fanatieke 
medewerker werd gedebatteerd over 
diverse aangelegenheden die verband 
hielden met de eerder besproken DST. De 
middag werd afgesloten met een borrel waar 
diverse medewerkers van Deloitte bij 
aanschoven.  
 
Op dinsdagochtend werden we om 9 uur 
verwacht bij Loyens & Loeff. Daar werden we 

met koffie en thee ontvangen en bespraken 
we aspecten van verdragsmisbruik, 
waaronder het MLI (Multilateraal 
Instrument), en antimisbruikbepalingen in 
relatie tot de dividendbelasting en 
inhoudingsvrijstelling. Hoewel dit relatief 
‘zware’ onderwerpen waren, wisten de 
medewerkers van Loyens & Loeff dit 
eenvoudig en boeiend uit te leggen en 
eveneens studenten te betrekken in een 
interactieve sessie. De geslaagde ochtend 
werd afgesloten met een goed verzorgde 
lunch waar diverse medewerkers van 
Loyens & Loeff aansloten om een praatje te 
maken met de studenten.  
Op het middagprogramma stond een bezoek 
aan HVK Stevens, een wat minder bekend, 
maar daardoor zeker niet minder interessant 
kantoor. Ook hier kregen de studenten een 
divers programma voorgeschoteld: er werd 
gesproken over recruitment en opleiden van 
nieuw talent, cases die voorbij kwamen op 
kantoor en hoe hierop geadviseerd wordt en 
uiteraard was er ook ruimte voor vragen. De 
studenten zelf moesten ook in actie komen: 
er werd verhit gedebatteerd over UBO 
(Uiteindelijk Belanghebbende) en zwevend 
vermogen, maar ook over ethiek in de 
belastingwereld. De middag werd afgesloten 
met een borrel. 
Dinsdagavond werd de groep mee uiteten 
genomen naar Olijfje. Daar werden we 
hartelijk ontvangen en genoot de groep van 
een 4-gangendiner. Daarna vertrok een deel 
van de groep richting hartje Amsterdam om 
daar de eet- en drinkgelegenheden nader te 
onderzoeken. De rest besloot terug te keren 
naar het hotel na een intensieve dag. 

                                



Op woensdagochtend kon uitgeslapen 
worden. Pas om 13 uur begon het 
programma bij Pereira. Hoewel uitslapen 
aanlokkelijk klonk, was dat helaas niet het 
geval. Het kantoor van Pereira bevindt zich 
in Den Haag en derhalve moest er eerst nog 
een treinreis van ruim één uur afgelegd 
worden voordat we op locatie waren. Vanaf 
Den Haag CS werd de groep opgehaald met 
een privébusje die ons afzette bij het kantoor. 
Bij Pereira werden we ontvangen met een 
lunch waarna we een interactieve 
voorstelronde deden met een deel van de 
medewerkers en het kantoor zo leerden 
kennen. Na de voorstelronde werden de 
hersenen gekraakt op een casus met 
buitenlandse structuren in relatie tot de 
moeder-dochterrichtlijn, 
deelnemingsvrijstelling  
en belastingverdragen. Al met al heel 
leerzaam en vooral zeer interessant. De dag 
werd afgesloten met een zeer uitgebreide en 
goed verzorgde borrel. Daarna werden we 
met onze privébus teruggebracht naar Den 
Haag CS, waarna iedereen richting 
Amsterdam vertrok. 
 
Op donderdag stonden de laatste twee 
kantoren op het programma. In de ochtend 
bezochten we Simmons&Simmons, die een 
interessant inhoudelijk programma voor ons 
hadden over Transfer Pricing. Vanwege een 
Engelse medewerker werd dit in zijn geheel 
verzorgd in het Engels. De studenten 
moesten ook in actie komen: er werd 
onderhandeld als ware  
zij vertegenwoordiging  
van belastingautoriteiten waren en 
overeengekomen moest worden hoeveel 
procent van de winsten in de desbetreffende 
jurisdictie belast mocht worden. Dat leverde 
een hevige discussie op en – na overleg op de 
gang – werd overeenstemming bereikt, 
waarna de gehele delegatie kon gaan 
genieten van een smakelijke lunch.  
In de middag reisde de groep af naar 
Amstelveen om Meijburg & Co te bezoeken. 
Zij bespraken BTW Tax Technology, waar 
onder andere belastingheffing van 
influencers aan bod kwam. De middag werd 
afgesloten met een gezellige borrel, waarbij 
nog diverse oud-GFE’ers aanwezig waren die 
inmiddels werkzaam zijn bij Meijburg & Co. 
Een feest der herkenning!  

Na de borrel vertrok de groep weer richting 
het hoge noorden. Al met al een intensieve, 
leerzame, maar vooral geslaagde Tax Tour.  
 
Deelnemers, hartelijk dank voor jullie inzet 
voorafgaand aan en gedurende de week en 
kantoren, hartelijk dank voor jullie warme 
ontvangsten en boeiende programma’s.  
 

 
 

   

 



 
Vijftig jaar Wet op de 
vennootschapsbelasting 
1969 
 
Prof. dr. J.N. Bouwman 

De Wet op de vennootschapsbelasting 1969 
bestaat, zoals een kleine rekensom leert, in 
2019 vijftig jaar. Wie de huidige wet 
vergelijkt met die van vijftig jaar geleden, kan 
niet anders dan constateren dat de wet stevig 
gegroeid is. Zo steeg het aantal artikelen van 
39 in 1969 naar 123 eind 2018 (aldus de 
Wettenbank op Overheid.nl). De vraag die 
daarom rijst, is hoe heeft de wet zo kunnen 
groeien en wat betekent dat? 

Een inventarisatie van de geschiedenis van 
de Wet op de vennootschapsbelasting 1969 
leert dat de wet in de eerste twintig jaren van 
haar bestaan per saldo nauwelijks is 
veranderd. Het meest opzienbarend waren 
de invoering en latere afschaffing van de WIR 
(een investeringssubsidie die in mindering 
kwam op de verschuldigde belasting) en de 
vermogensaftrek (een aftrekpost op de winst 
die was gekoppeld aan het eigen vermogen 
van de belastingplichtige). Daarnaast was bij 
het einde van deze periode het tarief van 
oorspronkelijk 48% naar 35% verlaagd. Dit 
werd vooral gefinancierd uit de afschaffing 
van de eerdergenoemde WIR en 
vermogensaftrek.  

Vanaf 1990 staat de vennootschapsbelasting 
echter geregeld in de steigers. De eerste 
grote wijziging was de herziening van de 
deelnemingsvrijstelling in 1990. Aan het 
principe van de vrijstelling – het voorkomen 
dat zowel in nationale als internationale 
verhoudingen twee of meer keren 
winstbelasting wordt geheven – werd niet 
afgedaan, maar de regeling werd voorzien 
van antimisbruikbepalingen. Deze beoogden 
te voorkomen dat de belastingdienst bij een 
moedervennootschap aftrek van verliezen 
op deelnemingen zou moeten toestaan die 
(nog) niet in aftrek behoorden te komen.  

 

 

 

 

 

De tweede grote wijziging betrof de 
aanpassing van de vennootschapsbelasting 
aan de EU-moeder-dochter- en de EU-
fusierichtlijn (in 1992). Met name de laatste 
leidde tot extra regelgeving mede onder 
invloed van de introductie van de figuren van 
de juridische fusie en splitsing. Een volgende 
belangrijke aanpassing betrof de introductie 
eind 1996 van regels die winstdrainage door 
middel van renteaftrek tegengaan. Het ging 
hier weer om antimisbruikregelgeving met 
als bijzonder kenmerk dat het voor een 
belangrijk deel de codificatie van eerder 
gewezen rechtspraak vormde. Deze 
regelgeving werd trouwens vergezeld door 
de invoering van een voordelig regime voor 
concernfinancieringsmaatschappijen dat 
enkele jaren later weer werd ingetrokken 
omdat het in strijd was met Europese 
concurrentieregels. 

Na de eeuwwisseling leidde de introductie 
van de Wet inkomstenbelasting 2001 tot 
wijzigingen in de Wet op de 
vennootschapsbelasting 1969 en volgde in 
2003 een herziening van het regime voor de 
fiscale eenheid. Voor een deel betrof het een 
codificatie van bestaande secondaire 
regelgeving maar op andere punten 
ontstonden nieuwe regels. Als gevolg van 
Europese rechtspraak werd daarna in 2004 
de renteaftrekbeperking bij buitenlandse 
deelnemingen afgeschaft onder gelijktijdige 
invoering van een maatregel die de aftrek 
van rente beperkte bij onderkapitalisatie. 
Overigens werd deze laatste maatregel later 
vanwege zijn generieke karakter weer 
ingetrokken omdat hij niet paste binnen het 
systeem van de  



specifieke renteaftrekbeperkingen van de 
vennootschapsbelasting. 

Inmiddels daalde het tarief van de 
vennootschapsbelasting weer. De laatste 
grote stap op dit punt, een verlaging naar 
25,5%, werd in 2007 gezet met de Wet 
werken aan winst. Deze wet bevatte verder 
een gedeeltelijke afbouw van de 
renteaftrekbeperkingen bij overnames, een 
voordelig regime voor innovatie, een 
bijzonder regime voor 
beleggingsdeelnemingen, een beperking van 
de afschrijving op gebouwen en een 
beperking van de 
verliescompensatiemogelijkheden. De 
laatste maatregelen financierden voor een 
belangrijk deel de tariefsverlaging die werd 
doorgevoerd. Na de overgang naar een 
nieuw decennium herleefden in 2011 en 
2013 – weliswaar in gewijzigde vorm – de 
eerder afgeschafte renteaftrekbeperkingen 
bij deelnemingen en overnames. Daarbij 
speelde de Europeesrechtelijke 
houdbaarheid een belangrijke rol. Dit laatste 
was ook het geval bij de invoering van een 
nieuw vennootschapsbelastingregime voor 
overheidsondernemingen en een 
aanpassing van het regime van de fiscale 
eenheid in 2016. Ten slotte leidden 
afspraken in OESO-verband in 2016 nog tot 
de invoering van extra 
documentatieverplichtingen op het gebied 
van transferpricing voor multinationale 
ondernemingen. 

Wie dit overzicht goed tot zich door laat 
dringen, kan over de betekenis daarvan een 
aantal conclusies trekken. Zo is er een 
duidelijk neerwaartse beweging voor wat 
betreft het tarief. Toch zijn de 
tariefsverlagingen vaak een sigaar uit eigen 
doos. Tegenover een verlaging staat 
namelijk vrijwel altijd een verbreding van 
de grondslag waarop het nieuwe lagere 
tarief wordt toegepast. Tot significant lagere 
opbrengsten voor de staat lijkt deze uitruil 
dan ook niet te leiden. De opbrengst van de 
vennootschapsbelasting schommelt sinds 
1970, aldus de Miljoenennota 2018, rond de 
3% van het BBP en lijkt vooral afhankelijk 
van de conjunctuur.  

Een andere conclusie luidt dat de wetgever 
ernstig worstelt met de behandeling van 
rente in de vennootschapsbelasting. De 
enige constante factor op dit terrein lijkt het 
renteaftrekverbod in geval van 
winstdrainage. Verder is het een heen en 
weer tussen generieke en specifieke 
renteaftrekbeperkingen. Dat spel gaat in 
2019 weer een nieuwe ronde in bij de 
introductie van de 
earningsstrippingmaatregel uit de EU-
antibelastingontwijkingsrichtlijn (een 
generieke beperking). Als gevolg daarvan 
sneuvelen – op zich terecht – de 
renteaftrekbeperkingen bij deelnemingen 
en overnames die in 2011 en 2013 hun 
rentree hadden gemaakt (specifieke 
beperkingen). Of deze uitruil de wetgever 
zal bevallen, is gelet op het voorgaande de 
vraag, maar een toekomstige overgang naar 
een ander systeem van aftrekbeperkingen 
lijkt vanwege de bemoeienis van de 
Europese wetgever niet meer zo eenvoudig.  

Met deze laatste constatering dringt ook een 
andere conclusie zich nadrukkelijk op. De 
vennootschapsbelasting is niet langer alleen 
de speeltuin van de Nederlandse wetgever. 
Ook de Europese wetgever speelt een 
belangrijke rol. Die rol lijkt – wellicht in 
weerwil van de maatschappelijk gevoelens 
daarover – alleen maar toe te nemen.  

In 2020 staat immers de introductie van nog 
meer Europese regelgeving op het 
programma, terwijl de plannen voor een EU-
winstbelasting ook steeds de kop weer 
opsteken.  



Hoewel nog meer conclusies kunnen 
worden getrokken – de wetgever is sinds 
1990 steeds actiever geworden met het 
bestrijden van misbruik en schuwt ook het 
instrumentalisme niet – lokt het overzicht 
van alle veranderingen natuurlijk de vraag 
uit: hoe ziet de Wet op de 
vennootschapsbelasting 1969 er in 2069 
uit? Dat is uiteraard een moeilijk te 
beantwoorden vraag, maar gelet op de 
gemiddelde levensduur van belastingwetten 
in Nederland is de kans groot dat de Wet op 
de vennootschapsbelasting 1969 het jaar 
2069 niet zal halen. Ik neem echter aan dat 
er in 2069 nog een ‘soort’ 
vennootschapsbelasting wordt geheven. Het 
afschaffen van de vennootschapsbelasting 
komt pas in zicht als ons economische 
systeem drastisch wijzigt. Bovendien: het 
afschaffen van een oude belasting is een 
stuk lastiger dan het invoeren van een 
nieuwe belasting. Zie ook de 
dividendbelasting…..   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 



Interview met Anouk 
Koppelaar van Houthoff 

 
 
Ten eerste leuk dat wij jou, als oud-GFE-lid, 
mogen interviewen. Zou jij je eerst eens kunnen 
voorstellen? Mijn naam is Anouk Koppelaar, 24 
jaar en sinds september 2018 ben ik werkzaam 
als fiscalist bij Houthoff.  
 
Tijdens je studententijd in Groningen ben je 
onder andere actief geweest bij GFE. Kan je 
voor onze leden schetsen hoe jij je 
studententijd hebt ingevuld? Ik heb tussen 
2012 en 2018 in Groningen gestudeerd en heb 
in die tijd mijn bachelor en master fiscaal recht 
afgerond. Aangezien bijna iedereen van Fiscaal 
Recht elkaar kent, ging ik regelmatig met mijn 
studiegenoten naar GFE-activiteiten zoals de 
Tax Tour en borrels.  
 
 
 
 
 

 
Veel Groningse studenten gaan na hun studie 
richting de Randstad, met name richting 
Amsterdam. Hoe is deze overgang jou bevallen? 
Wat mis je van (je studententijd in) Groningen? 
In het tweede jaar van mijn master verhuisde ik 
al naar Amsterdam, onder andere om stage bij 
Houthoff te lopen. Deze overgang ging heel 
makkelijk, aangezien bijna al mijn 
studiegenoten uit Groningen ook al naar 
Amsterdam verhuisden. Zelfs mijn 
scriptiebegeleider van de RUG woonde in 
Amsterdam! Toch blijft Groningen de 
allerleukste studentenstad, want alles ligt op 
loopafstand (ik had niet eens een fiets) en 
overal kom je bekenden tegen. Leuk dus dat ik 
voor de BID (8 februari) weer even terug ben! 
 
De overgang van het studeren naar fulltime 
werken kan groot zijn. Hoe heb jij dit ervaren? 
Dat was wel even wennen, want dan pas besef 
je hoe relaxed en flexibel het leven van een 
student is. Gelukkig gaan de meeste vrienden 
om je heen dezelfde fase in, waardoor de 
overgang een stuk makkelijker wordt. 
 
Hoe heb jij kennisgemaakt met Houthoff? Heb je 
bij Houthoff stagegelopen? De eerste keer was bij 
de BID. Voor mijn gevoel was er direct een klik met 
de mensen van Houthoff. Daarna heb ik twee 
maanden stagegelopen en vervolgens ben ik 
gebleven als werkstudent. Tijdens mijn stage 
draaide ik twee maanden volledig mee en maakte 
ik echt kennis met het kantoor.  
 
Hoe groot is het verschil tussen het juridisch 
onderwijs in Groningen en de praktijk die je krijgt 
voorgeschoteld? Heb je nog handige tips voor 
mensen die stage gaan lopen?  In het begin is dit 
verschil best groot, maar gelukkig kunnen je 
collega's je helpen. Tip: volg de actualiteiten en 
ontdek waar de fiscaliteit allemaal zijn 
doorwerking in heeft, zo kan je die verbanden ook 
leggen als je zelf in de praktijk aan de slag gaat.   
 
 
 
 
 



Uiteindelijk heb je gekozen voor de advocatuur 
en specifiek voor Houthoff. Waarom koos je  
voor de advocatuur en specifiek Houthoff?  
De fiscalisten bij Houthoff zijn generalisten.  
Dit houdt in dat zij adviseren over alle soorten 
belastingen zoals internationale 
vennootschapsbelasting, dividendbelasting  
en omzetbelasting. Ik heb zelfs weleens een 
advies geschreven over kansspelbelasting en we 
voeren ook fiscale (straf)procedures. Daarnaast 
werk je mee met de andere secties van Houthoff. 
Zo word je o.a. betrokken bij M&A-deals en  
het opstellen van leningsovereenkomsten.  
Je wordt hierdoor breed opgeleid en het werk 
blijft afwisselend. Dit is anders bij grote tax-
kantoren, waar je direct op een specialisatie aan 
de slag gaat. Je kan als fiscalist bij Houthoff 
zowel de beroepsopleiding voor fiscalisten als 
advocaten volgen.  
 
Hoe zou jij de cultuur bij Houthoff omschrijven? 
Hoe is de sfeer met je collega’s? Toegankelijk 
en informeel. Daarnaast wordt bij Houthoff  
hard gewerkt, maar wordt hier met een 
nuchtere blik naar gekeken. Ook leer je snel  
een grote groep starters kennen door het  
Houthoff Trainee Programme (HTP), waarin  
je cursussen volgt en met andere recent  
gestarte collega's een bezoek brengt aan  
onze kantoren in Brussel en Londen.  
 
Heb je nog tips voor afgestudeerde fiscalisten? 
Oriënteer je goed! Loop stage, doe mee aan 
Inhousedagen en praat met kantoren op 
bedrijvendagen. Dit is niet alleen nuttig, maar 
ook leuk. Houthoff organiseert op 14 maart  
2019 ook een dag in een Café in Groningen  
samen met o.a. de GFE. Geef je hier vooral voor 
op! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Kantorendag 
Geschreven door Shkar Housein 
 
Vrijdag 7 december was het zo ver, de Kantorendag 
van de GFE vond wederom plaats. Dit jaar in Hotel 
Lumen in Zwolle. Ik heb de eer om voor de tweede 
keer een stukje over de Kantorendag te mogen 
schrijven in de Out of the Box. Dit keer niet als 
deelnemer, maar als voorzitter van de Kantorendag. 
Mijn commissiegenoten en ik hebben veel plezier 
beleefd aan het organiseren van deze dag en wij 
hebben het dan ook als een zeer geslaagde dag 
ervaren.  
 
Het was de bedoeling dat we ’s ochtends vanuit 
Groningen met een groep van ongeveer 60 
studenten met de bus zouden vertrekken naar 
Zwolle. De bus had echter pech, maar gelukkig 
arriveerden we door een goed alternatief op tijd in 
Hotel Lumen. Na een versnapering en een koffie om 
goed wakker te worden kon de dag aanvangen.  
 
De dag begon met persoonlijke gesprekken tussen 
de deelnemende kantoren en studenten. Hier 
konden studenten en kantoren door middel van 
een-op-een gesprekken elkaar beter leren kennen. 
Als commissie hebben wij veel positieve geluiden 
over de gevoerde gesprekken gehoord. Diegenen 
die op dat moment geen persoonlijke gesprekken 
hadden, volgden workshops. De workshops werden 
verzorgd door het Etiquette bureau. Tijdens de 
eerste workshop die gegeven werd, kregen de 
deelnemers kledingadvies. De tweede workshop 
werd verzorgd door Anne-Marie van Leggelo en 
ging onder andere over etiquette aan tafel. En ten 
slotte werd er tijdens de derde workshop etiquette 
op stage behandeld.  
 
In de middag vond een uitgebreide drie-gangen 
lunch plaats. Waarbij de deelnemende kantoren 
konden blijven zitten en de studenten tijdens elke 
gang van kantoor wisselden. Tijdens de lunch was 
er dus wederom de mogelijkheid om op informele 
wijze de deelnemende kantoren beter te leren 
kennen.  
 
Aan het einde van de middag was het tijd voor de 
kantorencarrousel. Ditmaal werden er workshops 

door de kantoren gegeven. De deelnemende 
kantoren hadden hier de vrijheid om onder het 
genot van een hapje en drankje het betreffende 
kantoor te presenteren.  
 
Rond zes uur werd de dag goed afgesloten met een 
welverdiende borrel. Gezamenlijk liepen we naar 
het stadion van PEC Zwolle, waar er oesters en 
drankjes klaarstonden. De conversaties varieerden 
van de toekomstmogelijkheden bij de verscheidene 
kantoren tot de verdere plannen voor de avond. 
Tijdens de gehele dag waren er al met al genoeg 
mogelijkheden om de deelnemende kantoren op 
zowel formele als informele wijze te leren kennen, 
waardoor de studenten een goed beeld hebben 
kunnen vormen. Na een korte stop op de terugweg 
bij de Mac Donalds is de dag verder voortgezet in 
Groningen. 

 

 
 

   



 
Algemeen ledenweekend  
Geschreven door Thabo Makatini  
 
Zoals de bladeren beginnen met vallen van de 
bomen in oktober, zo ging ook weer de GFE op haar 
jaarlijkse algemeen ledenweekend. Net zoals 
verleden jaar vond dit iconische evenement weer 
plaats in Sneek.  

Het weekend begon na een barre NS tocht om 17.00 
uur bij de accommodatie. Nadat iedereen hun 
kleding had gedropt, bedden opgemaakt en de 
Smirnoff ice flessen verstopt, kon het weekend echt 
beginnen. De eerste avond werd ingevuld met een 
klassiek studentenbordje pasta pesto gevolgd door 
een pub quiz. Dit ging natuurlijk gepaard met een 
hoge dosis aan dubieuze antwoorden, discussies en 
rietadtjes. Rond twaalven kwamen de eerste taxi’s 
ons ophalen om de binnenstad van Sneek gevaarlijk 
te maken. Net zoals vorig jaar vond de actie plaats 
in Club 1841. 

Op de zaterdag stonden er diverse evenementen op 
het programma. Onder andere de Crazy 88 die de 
hele dag doorliep. Teams konden voor allerlei 
opdrachten, uitlopend van ‘neem een duik’ tot ‘blaas 
op een trompet’, punten verdienen. Na de ochtend 
en middag rituelen (bier drinken, hotdogs eten etc.) 
vertrokken we met de taxi’s naar Sneek om de 
Sneeker Dweildag bij te wonen. Dweildag is een 
Nederlands evenement waarbij dweilorkesten hun 
muzikale prestaties aan het publiek tonen. Daarbij 
worden uiteraard door zowel de artiesten als het 
publiek de nodige glaasjes naar binnen gewerkt. 
Nadat we voldoende waren verrijkt met een beetje 
inzicht in de Sneekse cultuur, was het tijd voor de 
bierproeverij. De jongeman die onze proeverij 
verzorgde, informeerde ons vol passie over allerlei 
bieren. 

‘s Avonds werd de benodigde bodem weer gelegd 
voor de nacht. Dit maal door middel van 

‘smeerpatat’. Twee lange tafels werden bedekt met 
zilverfolie en voorzien van een berg patat en saus. 
Na het diner volgde het traditionele toneelstukje 
waarbij de activiteiten commissie het bestuur ging 
imiteren. Dit uiterst ongemakkelijke, maar 
hilarische voorspel werd nog gevolgd door een 
bierpong toernooi.  Het weekend werd natuurlijk 
weer afgesloten met een laatste stapavond in Sneek. 
De bovenverdiepingen waren de tweede avond ook 
toegankelijk, zodat het echt kon escaleren. 
Zondagmorgen waren we er weer vroeg uit, zodat 
iedereen op tijd kon beginnen met herstellen van dit 
enerverende weekend. 

 
  



 



 
Fiscale mijmeringen naast m’n 
kerstboom: Over het leed in het 
algemeen en de fiscalist vaak in 
het bijzonder  
 
Dr. E. Poelmann 
 
Zo tegen het einde van het jaar wil ontspanning in 
combinatie met zelfgekozen vertier wel aanleiding 
geven tot enige reflectie over het afgelopen en het 
komend jaar. Deze bijdrage moet beknopt en 
leesbaar blijven, dus ik doe een poging tot selectief 
mijmeren.  

Één van de voorrechten van het werken aan een 
universiteit is het contact met jonge(re) mensen. 
Volk dat je af en toe nog eens tegenspreekt of 
verrast met een zienswijze. Zo moet ik 
terugdenken aan de student die op mijn vraag 
waarom voor de studie fiscaal recht was gekozen, 
zonder omhaal antwoordde: “Ik wil rijk worden.” 
Dit is een streven waarin deze student niet uniek 
is. Maar wat is rijk? De uitkomsten van de studie 
‘Arbeidsmarkt van jonge fiscalisten’ in opdracht 
van de Nederlandse Orde van Belastingadviseurs 
(SEO economisch onderzoek, 2018) laten onder 
andere zien dat tien jaar na afstuderen een – 
initieel – wetenschappelijk gevormde fiscalist een 
gemiddeld maandloon geniet van € 5.460. De 
onderzoekers duiden dat als ‘relatief zeer hoog’. 
Nagenoeg tweemaal modaal lijkt mij inderdaad 
geen armoede. Toch willen sommigen soms 
(sneller) rijker.  

Duiden wij sneller rijker als een mooie bloem, dan 
weet de lezer dat het ravijn dichtbij is. Het ravijn 
kan zich voor de belastingadviseur bijvoorbeeld 
voordoen als meewerken aan laakbaar handelen. 
Informatie verhullen, dat soort werk. Dan is het 
risico van straf ook dichtbij. Een boete of andere 
strafrechtelijke beschuldiging is duur. Uiteraard zal 
de vennoot(schap) je steunen om je toch vooral op 
jouw verdediging te focussen.  

 

 

 

 

Krijg je ook geld voor en met name mee, maar jouw 
LinkedIn-profiel is wel binnen een week weg. Hoe 
flink er wordt geroerd, de pot stroop is vrijwel 
direct weer rimpelloos. 
 

Vooraf wil ik gezegd hebben dat ik meen dat de 
fiscus of het Functioneel Parket (OM) niet aan 
grensverkenning moet doen als het om kwesties 
gaat die zulk fundamentele gevolgen voor een 
mens (fiscalist) kunnen hebben. Zo heb ik ‘vanaf 
den beginne’ verwoord dat ik een vergrijpboete op 
een fraus legis constructie, in beginsel, niet 
mogelijk acht (zie mijn bijdrage aan het Rapport 
van de Commissie Misbruik van recht: Misbruik 
van recht; een nationaal, internationaal en 
Unierechtelijk perspectief, Vereniging voor 
Belastingwetenschap 2016, Geschrift nr. 256 en 
mijn artikel, Enkele opmerkingen over fraus legis, 
pleitbaar standpunt en boete, Fiscaal Praktijkblad 
2014/18, p. 13-16). De Hoge Raad heeft daarin m.i. 
terecht standgehouden en, in deze fiscale 
procedure, tevens geoordeeld dat ook voor wat 
betreft een strafvervolging het pleitbaar standpunt 
naar objectieve maatstaven moet worden getoetst 
(HR 21 april 2017, V-N 2017/22.9).  
 

 



Maar in andere situaties waarin de fiscus ten 
onrechte informatie wordt onthouden, kan de 
uitkomst zomaar anders uitvallen. Met alle risico’s 
van dien voor de iets te behulpzame fiscalist. 
Bijvoorbeeld de notaris (lees: facilitator) die 
meewerkte aan het opmaken van een ‘aanvulling’ 
op een akte, welke niet aan de fiscus werd 
overgelegd. Dit leverde zijn cliënt een besparing 
van € 72.000 overdrachtsbelasting op. Dit wil 
zeggen, totdat de Inspecteur kennis kreeg van deze 
‘side letter’. Cliënt mocht toen de 
overdrachtsbelasting plus € 15.000 boete betalen 
(Gerechtshof Arnhem-Leeuwarden 14 maart 2017, 
nr. 16/00122, V-N 2017/30.5) en aan de notaris, 
inmiddels medepleger, verzond de fiscus een 
boetebeschikking van € 72.000. Het weerwoord 
van de notaris dat hij slechts zijn ‘gebruikelijke 
honorarium’ had verdiend baatte hem slechts 
deels: het hof vond een boete van € 60.000 
passend en geboden. Resteerde na de 
vermindering in verband met de redelijke termijn 
€ 55.000 (Gerechtshof Arnhem-Leeuwarden 23 
mei 2018, nr. 17/00598, V-N 2018/31.22). Dit zal 
de notaris niet als winst hebben gevoeld: De 
rechtbank had de boete (van € 72.000) namelijk 
verminderd tot op € 36.000. En dit was een 
nationaalrechtelijke side letter van € 72.000 … 
Overigens had de notaris van die € 55.000 een 
goeie anderhalf jaar een startende wo-fiscalist 
kunnen betalen, ware waarschijnlijk verstandiger, 
leuker en lucratiever geweest.  
 
Soms gaat het langer goed, je werkt heel hard en je 
declareert gewoon heel veel. De fiscus komt 
erachter dat er veel teveel is gedeclareerd, jouw 
firma stort snel een tiental miljoenen terug naar de 
cliënt. Alleen jammer dat de strafrechter er dan 20 
maanden onvoorwaardelijk aan toevoegt (Rb. 
Oost-Brabant 28 september 2018, nr. 01/994000-
16, ECLI:NL:RBOBR:2018:4727).  
 
U denkt inmiddels misschien, leuk deze 
bangmakerij, maar is de auteur niet ‘auf dem 
rechten Auge’ blind? Geenszins. Of dacht u dat in 
een organisatie van bijna 30.000 medewerkers, 
zoals de Belastingdienst, élke fiscalist zuiver op de 
graat is? En dan zie ik de zich laten omkopende 
douanier Gerrit G. even niet als fiscalist (1,1 
miljoen euro contant in huis en viertien jaar 

onvoorwaardelijk, Rb. Rotterdam 4 juli 2017, 
ECLI:NL:RBROT:2017:5125). Ik denk dan eerder 
aan de fiscalist die, de eigen, fiscale verplichtingen 
niet nakomt. Betekende de afgelopen twee jaar 
voor vijftien medewerkers van de fiscus ontslag. 
Maar vergeet ook niet de werkomgeving bij de 
Belastingdienst. Een (ex-)medewerker verklaarde 
onder andere de reorganisatie en met name de 
flexplekken zat te zijn: “Als je te laat komt, zit je de 
hele dag naast de lift. Gek werd ik van dat geping 
van die lift.” ('Doodsbang' en met lege handen na 
miljoenenfraude Belastingdienst, 
www.omroepgelderland.nl, woensdag 20 juni 
2018). Geping van de lift. Lijkt mij inderdaad 
ónverdraaglijk. Klaarblijkelijk voor deze 
ambtenaar reden genoeg om mee te werken aan 
het verduisteren en witwassen van € 19,5 miljoen. 
Inmiddels is de ambtenaar tot de ontdekking 
gekomen dat zijn ‘vrienden uit de kroeg’ de buit 
niet (met hem) deelden en hij een gevangenisstraf 
van vier jaar heeft gekregen (Rb. Gelderland 5 juli 
2018, nr. 05/980551-14, 
ECLI:NL:RBGEL:2018:2967). Ik neem aan dat hij na 
afloop ook zal merken dat niet alleen hij, maar ook 
zijn pensioenaanspraken niet meer de oude zijn. 
Voor de nóg ambitieuzere lezer merk ik nog op dat 
onroerende zaken van ambtenaar en kroegvriend 
zijn geveild en Nederland enige jaren geleden 
beslag heeft laten leggen op bankrekeningen in 
Turkije. 
 
Rijk. Wat is rijk? Studeren in Groningen, dat is rijk. 
 
Fijne kerstdagen en een gezond 2019! 

  



 



Lof congres 
Geschreven door Hilde Atsma  
 
Op vrijdag 21 september 2018 is een groot aantal 
Groningse studenten erg vroeg met de trein 
richting ’s-Hertogenbosch gereisd. Het jaarlijkse 
LOF-congres vond dit jaar namelijk plaats in 
Congrescentrum 1931. Het thema van de dag was 
‘De fiscalist van de toekomst’, een superinteressant 
en veelzijdig onderwerp. Na een warm ontvangst 
met koffie en thee startte het plenaire gedeelte 
onder leiding van de dagvoorzitter prof. dr. P.H.J. 
(Peter) Essers.  

Tijdens het plenaire gedeelte kwamen diverse 
gastsprekers aan het woord, waaronder prof. dr. 
Bomer, mr. Kamphuis en mr. drs. De Jager. De 
gastsprekers zoomden ieder nader in op 
verschillende aspecten van het thema bekeken 
vanuit hun eigen beroepsgroep. Na een goed 
verzorgde koffiepauze werd verder gegaan met het 
tweede plenaire gedeelte. Hierin kwam de discussie 
op gang rondom de besproken onderwerpen. 
Diverse aanwezige studenten werd gevraagd hun 
mening te geven en te onderbouwen. Een leuke en 
interactieve manier om studenten aan te zetten tot 
nadenken over de stellingen en uiteraard over wat 
hun mening is omtrent bepaalde onderwerpen, 
zoals de positie van de fiscalist in de toekomst. Aan 
het eind van het plenaire gedeelte zaten op een sofa 
op het podium drie panelleden die de discussie 
verder doorvoerden. 

Na afloop van het plenaire gedeelte stond er een 
lunch voor ons klaar! Voor ieder wat wils, van fruit 
tot een broodje kroket. Tijdens dit culinaire 
avontuurtje konden de studenten een klein uurtje 
de informatie van het plenaire gedeelte laten 
bezinken en wat met elkaar en de andere 
aanwezigen kletsen.  

De middag werd gevuld met workshops die 
verzorgd werden door de aanwezige kantoren. De 
invulling van deze workshops was heel gevarieerd.  

 

Een aantal kantoren ging dieper in op het thema en 
anderen vooral een kennismaking met het kantoor. 
Er kwamen in ieder geval weer wat kahoots en 
debatten voorbij waardoor de workshops super 
dynamisch waren!  

Het inhoudelijke deel van de dag werd na de 
workshops afgesloten door de dagvoorzitter 
waarbij een aantal mensen bedankt werd middels 
een flesje en een bloemetje. Hierop volgde de 
uitreiking van de NOB/LOF-scriptieprijs. Om 17:45 
startte de, voor zowel studenten als kantoren, 
welverdiende banenborrel. Onder het genot van 
een drankje en wat bittergarnituur kon ieder 
elkaar beter leren kennen. De onderwerpen bij de 
stands van de kantoren varieerden enorm. 



Sommigen zetten de discussie van de dag nog even 
voort en anderen bespraken toekomstige 
(stage)mogelijkheden. Aansluitend op de borrel 
werden de studenten uitgenodigd voor het 
driegangendiner. Elke gang werd gewisseld van 
tafel (en dus van kantoor) door de studenten.  De 
sfeervolle ruimte en het goede eten vormden een 
goede basis voor vele gesprekken!  

Voor de geïnteresseerden was er tot slot 
busvervoer beschikbaar naar de fameuze LOF-
afterparty. Dit jaar georganiseerd in P79 in hartje ’s-
Hertogenbosch. Een feestelijke afsluiting van het 
congres onder het genot van nog een paar drankjes 
en dansjes.  

Het was een superleuke en ook leerzame dag! Graag 
wil ik bij deze het LOF-bestuur van Tilburg 
bedanken voor de organisatie. Daarbij wil ik dit 
kansje nog even aangrijpen om alvast schaamteloos 
te promoten voor het LOF-Congres 2019 in onze 
prachtige stad Groningen. 20 september 2019, blok 
alvast je agenda want hier willen jullie allemaal bij 
aanwezig zijn!  

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Brusselreis 
Geschreven door Tessa Smit 
 
Van vrijdag 14 december op zaterdag 15 december 
vond er een nieuw evenement van de GFE plaats, de 
Brusselreis. Een groep van 20 studenten moest al 
vroeg in de ochtend verzamelen om met de bus naar 
Brussel af te reizen.  

Daar aangekomen gingen we meteen naar het 
hoofddoel van de reis: het Europees Parlement. Hier 
kregen we allereerst een uitleg van Ron Korver in 
hoeverre fiscaliteit een rol speelt bij het Europees 
Parlement, met verschillende voorbeelden zoals de 
Panama Papers. Vervolgens werd het meer 
algemene systeem van het Europees Parlement 
uitgelegd, waarbij verschillende “broodje-
aapverhalen” uit de weg werden gehaald. Tot slot 
kregen we nog een kleine rondleiding in het gebouw.  

Na het bezoek aan het Europees Parlement was het 
tijd om de spullen te droppen bij onze unieke hostel, 
waar we uiteindelijk zouden slapen in verschillende 
treincoupes. Vervolgens was het tijd om Brussel zelf 
te ontdekken en zijn we met Ubers richting de stad 
gegaan. Rond deze tijd van het jaar kan het erg 
gezellig zijn in Brussel met alle kerstmarkten en 
verlichting en na even rond te hebben gelopen was 
het tijd voor de groepen om meerdere kroegen in te 
duiken voor een speciaal Belgisch biertje of een 
warme Glühwein.  

Later op de avond kwamen we weer bij elkaar om 
gezellig met elkaar een hapje te eten. Dit deden we 
in een goede burgertent waar er ook een goede 
optie was voor de vegetariërs onder ons. Daarna 
was het tijd om het nachtleven van Brussel te 
ontdekken.  

Zo hebben ook bijna alle GFE’ers zich gewaagd aan 
een liedje in de karaokebar. Al met al was het een 
zeer geslaagde eerste Brusselreis! 

 

 

 

 

  

 

 



Puzzels  

 

 

 



  



Wist je dat?  

We weten natuurlijk alles van de fiscaliteit in 
Nederland, maar onder het kerstdiner zit je familie 
daar toch niet echt op te wachten. Vandaar een 
paar handige feitjes om je familie en vrienden mee 
te vermaken! 

1. De datum van 7-10-2017 blijft hetzelfde als je ‘m 
van achter naar voren leest. 

2. Als je een goudvis in een donkere kamer opsluit, 
dan wordt hij wit. 

3. Water bedekt ongeveer 70 procent van de 
oppervlakte van de hele aarde, maar 97 procent 
van dat water is niet te drinken. 

4. De kolibrie kan achteruit vliegen. 

5. De eucalyptusboom uit Australië en de sequoia uit 

Californië worden het langst. Beide bomen 

kunnen meer dan 100 meter worden! 

6. De zandtijgerhaai eet zijn broertjes en zusjes op 

voordat het geboren wordt. 

7. De gemiddelde vrouw eet 20 kilogram lipstick in 

haar leven. 

8. Clownvissen beginnen hun leven als een 

mannetje en tijdens hun leven veranderen ze in 

een vrouwtje. 

9. In Nederland heb je rare plaatsnamen, zoals: 

• Kijkuit 

• Hongerige Wolf 

• Doosje 

• Raar 

• Boerenhol 

• Nummer Een 

• Warm en Ziek 

• Nooit gedacht 

10. Op de planeet Jupiter regent het diamanten… 

11. Een octopus heeft 3 harten. 

12. Iedereen heeft een unieke tongafdruk, net als een 

unieke vingerafdruk. 

13. De hondenrassen chow-chow en Shar-Pei zijn de 

enige rassen met een zwarte tong. Alle andere 

honden hebben een roze tong, net als de mens. 

14. Struisvogels kunnen sneller rennen dan paarden. 

15. Een bij kan 300 keer zijn eigen gewicht tillen en 

een mier 50 keer zijn gewicht. 

16. Slakken kunnen 3 jaar slapen. 

17. De mensenhaai heeft ongeveer 3000 tanden. 

18. De meest populaire voornaam ter wereld is 

Mohammed (of variaties daarvan). 

19. De beroemde wiskundige, natuurkundige, 

astronoom en filosoof Isaac Newton was ook 

uitvinder van… het kattenluikje. 

20. Een van de oudste mensen ooit, Jeanne Calment, 

rookte maar liefst 96 jaar van haar leven en at 

lange tijd 1 kilo chocolade per week. Ze is 122 

jaar geworden. Ze kwam overigens uit een rijke 

familie en hoefde nooit te werken. 

21. De olifant is het enige zoogdier op aarde dat niet 

kan springen. 

22. Het merendeel van de mensen kent het verschil 

niet tussen honger en dorst. De meesten hebben 

de neiging om iets te eten als we dorst hebben. 

23. Ja echt… als je teveel wortels eet kun je er oranje 

worden. 

24. Melk van een nijlpaard is roze. 

25. Het is mogelijk voor mensen om ballonnen op te 

blazen met hun oren. 

26. We sluiten af met het raarste weetje en feit: in 

1945 was er een haan die 18 maanden leefde 

zonder een hoofd. De haan heette Mike. 

27. De lengte van onze darmen zijn ongeveer 8 en 

een halve meter! 

28. De langste plaatsnaam ter wereld is te vinden is 

Wales, hier kun je het 

dorpje Llanfairpwllgwyngyllgogerychwyrndrobw

llllantysiliogogogoch vinden. Deze plaatsnaam 

telt 58 letters. Google het maar! 

29. De langste plaatsnaam die geschreven is als één 

woord binnen Nederland is 

Gasselterboerveenschemond (in Drenthe). 

30. De kakkerlak kan meer dan negen dagen in 
leven blijven… zonder hoofd wel te verstaan. 

31. Er zijn meer sterren in de ruimte, dan er aan 
zandkorrels zijn op alle stranden in de wereld. 



Activiteitenkalender 
 

December 
13 december: halfjaarlijkse ALV 
14 – 15 december: Brusselreis 
18 december: Kantoorbezoek Atlas 
20 december: Kersttruienborrel 
 
Januari 
3 januari: Nieuwjaarsborrel 
 
Februari 
7 februari: Loyens & Loeff wettenbundelborrel 
9 – 17 februari: Buitenlandse studiereis 
22 februari: Kantoorbezoek Meijburg & Co 
25 februari: Bestuur sollicitaties open 
27 februari: Kantoorbezoek Dentons Boekel 
28 februari: TYC Borrel 

Maart 
6 maart: Kantoorbezoek RSM 
8 maart: Taxeer Your Career 
15 maart: Vrouwendag 
21 maart: Tentamentraining Inkomstenbelasting 
22 maart: Tentamentraining 
Vennootschapsbelasting 

April 
12 april: Skillsevent 
16 april: Kantoorbezoek Belastingdienst  
18 april: Stedentrip bekendmakingsborrel 
26 april: Kantoorbezoek Loyens & Loeff 
 
Mei 
2 mei: Kantoorbezoek Accon 
3 – 5 mei: Stedentrip 
17 mei: Kantoorbezoek Mazars + Alumniborrel 

  





 
 

 

 


